

FOR SAUDI AND MIDDLE EAST CITIZENS - NEW ZEALAND New Zealand

Government ETA Visa - NZeTA Visitor Visa Online Application - تأشيرة نيوزيلندا عبر

NZETA. - الإنترنت - تأشيرة الحكومة الرسمية لنيوزيلندا

هي تصريح سفر إلكتروني للمقيمين في البلدان التي تم الإعفاء من التأشيرة فيها. تم إنشاء NZETA هيئة السفر الإلكترونية لنيوزيلندا أو التنازل عن التأشيرة إلزاميًا لجميع NZeTA المرسله في عام 2019، وتعمل هذه التأشيرة تمامًا مثل تأشيرة الدخول. يعد NZETA المسافرين القادمين إلى نيوزيلندا: يمكن للمقيمين في كل دولة من الدول الستين المعفاة من التأشيرة القدوم عن طريق جولة بالطائرة. يمكن لمواطني 60 دولة القدوم على متن سفينة سياحية. تعد هيئة السفر الإلكترونية النيوزيلندية أمرًا بسيطًا للغاية بحيث يمكنك إكماله بالكامل عبر الإنترنت والحصول على التأشيرة الإلكترونية عبر البريد الإلكتروني.



للمواطنين المؤهلين بعبور حدود نيوزيلندا لأغراض السياحة أو العمل أو السفر دون المرور بمشكلة الوقوف في قائمة NZETA تسمح النيوزيلندية. وهو ETA الانتظار أو انتظار ختم جواز السفر. لا يلزم إرسال أي بريد أو بريد سريع إلى أي مكتب حكومي للحصول على للمسافرين على [Newzeland Visa Application Online](#) حاليًا مطلب إلزامي للإعفاء من التأشيرة الوطنية، وكذلك يمكن للمواطنين المؤهلين NZ ETA. متن السفن السياحية من جميع البلدان. حتى المقيمين الدائمين في أستراليا يُطلق عليهم اسم التقديم من خلال تطبيق هيئة السفر الإلكترونية النيوزيلندية المباشر على الويب للسياحة أو زيارة العمل أو العبور إلى بلد آخر من مطار أوكلاند الدولي.

يُتوقع من المتقدمين ملء نموذج الطلب الخاص بهيئة السفر الإلكترونية النيوزيلندية مع التفاصيل الفردية وتفاصيل الهوية. تتطلب تأشيرة نيوزيلندا المتطلبات التالية، تأكد من أن جواز السفر يحتوي على صفحة فارغة حتى يتمكن موظفو الهجرة من ختمه في المطار. كما يجب أن يكون جواز سفرك صالحًا لمدة 191 أشهر عند دخولك إلى نيوزيلندا. المواطنون التالون مؤهلون للتقدم بطلب لوكسمبورغ، فرنسا، قبرص، إسبانيا، البرتغال، أيرلندا، بولندا، السويد، المجر، NZETA، للحصول على تأشيرة نيوزيلندا عبر الإنترنت أو النمسا، بلغاريا، الدنمارك، مالطا، سلوفينيا، سلوفاكيا، لاتفيا، هولندا، التشيك. مواطنو ألمانيا واليونان وإستونيا ورومانيا وإيطاليا وبلجيكا وكرواتيا والمملكة المتحدة وفنلندا وليتوانيا.

The Electronic Travel Authority for New Zealand NZETA is an electronic travel authorisation for residents of visa waiver countries. The NZeTA sent was established in the year 2019, this Visa works

exactly like an entry visa. The NZeTA or visa waiver is mandatory for the all inbound travellers entering New Zealand: Residents of each of the 60 visa waiver countries can come by Airplane tour. Citizens of 191 countries can come by cruise ship. Electronic Travel Authority New Zealand is so simple that you can complete it entirely on the internet, and receive eVisa by email.

NZETA permits qualified citizens to cross the border of New Zealand for the tourism, business, or travel purposes without going through the problem of standing in the queue or waiting for the passport to be stamped. No postage or courier to any government office is required to obtain New Zealand ETA. It is presently a mandatory [Newzeland Visa Application](#) requirement for visa waiver national, as well as cruise ship travelers of all countries. Even the Permanent Residents of Australia are required the NZ ETA. Qualified citizens can apply through the straightforward New Zealand Electronic Travel Authority application on the web for tourism, business visit or transit to another country from Auckland International Airport. Applicants are expected to fill in the New Zealand Electronic Travel Authority application.

form with individual and identification details. New Zealand Visa has the following requirements, ensure passport has blank page so that immigration staff can stamp it on the airport. Also, your passport should be valid for 6 months at the time of entry in New Zealand. The following citizens are eligible to apply for New Zealand Visa Online or NZeTA, Luxembourg, France, Cyprus, Spain, Portugal, Ireland, Poland, Sweden, Hungary, Austria, Bulgaria, Denmark, Malta, Slovenia, Slovakia, Latvia, Netherlands, Czech, Germany, Greece, Estonia, Romania, Italy, Belgium, Croatia, United Kingdom, Finland and Lithuania citizens.